
Sprawozdanie Politechniki Turyńskiej pozytywne
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W końcu pojawiło się sprawozdanie Politechniki Turyńskiej dotyczące

transportu i mobilności w projekcie stadionu Romy. Dziś rano ogłosiła to

burmistrz Viriginia Raggi przy okazji konferencji prasowej w ratuszu:

stadion zostanie wybudowany.

U jej boku pojawili się profesor inżynier referent grupy roboczej Politechniki

Turyńskiej, Bruno Dalla Chiara i prezydent rzymskiej agencji do spraw mobilności,

Stefano Brinchi. Po prezentacji sprawozdania technicznego pełen raport pojawił się

po południu na stronie internetowej ratusza. Opinia Politechniki Turyńskiej jest

pozytywna, ale z pewnymi zastrzeżeniami dotyczącymi modernizacji linii kolejowej.

"Zaczynamy od ogłoszenia tego, że stadion zostanie wybudowany i że

wnioskodawcy, jeśli zechcą, będą mogli rozpocząć budowę już w tym roku",

rozpoczęła na konferencji burmistrz Raggi.

"W rzeczywistości jest to tylko krok. Wiece od kiedy pracujemy nad tym projektem

wspólnie z administracją. Wiecie też, że jest to krok poza procedurą i że nie miał

wartości prawnej, ale przede wszystkim medialno-polityczną. Jest słusznym, że

administracja chciała dokonać dalszych kontroli w zakresie stabilności projektu. Nie

jesteśmy zaskoczeniu, spodziewaliśmy się pozytywnej oceny...", powiedział Mauro

Baldissoni.
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